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Styrelsen för Rotary Distrikt 2360 får härmed avge 
verksamhetsberättelse och bokslut för räkenskapsåret 2019-07-01 – 
2020-06-30 
 
Distrikt 2360 verksamhetsmål och organisation 
 
Rotary Distrikt 2360 är en svensk ideell förening med organisationsnummer 
802496 - 6279 samt är ett distrikt inom Rotary International (RI). 
Medlemmar i Distrikt 2360 är de Rotaryklubbar som finns inom det geografiska 
område som Rotary International fastställt som distrikt 2360. Området omfattas 
av 37 kommuner, Ale, Alingsås, Bengtsfors, Bollebygd, Borås, Dals-Ed, 
Färgelanda, Göteborg, Herrljunga, Härryda, Kungsbacka, Kungälv, Lerum, Lilla 
Edet, Lysekil, Mark, Mellerud, Munkedal, Mölndal, Orust, Partille, Sotenäs, 
Stenungsund, Strömstad, Svenljunga, Säffle, Tanum, Tjörn, Tranemo, Trollhättan, 
Uddevalla, Ulricehamn, Varberg, Vårgårda, Vänersborg, Åmål och Öckerö 
kommun.  
Vilket innebär att klubbarna finns huvudsakligen i Västra Götaland men även i 
Värmland och Hallands län. 
 
Syftet med distriktet är att tillvarata klubbarnas och medlemmarnas intressen 
inom Rotary samt genomföra de uppgifter som beslutas av årsmötet. Distriktet 
är dessutom Rotary Internationals förlängda arm i verksamheten, där man 
förväntas sköta för organisationen viktiga uppgifter såsom att fördela District 
Grants inom TRF och medverka i RI:s program för ungdomsutbyten, men också 
marknadsföra och nominera kommande distriktsguvernör.  
Distriktet är också sammanhållande för organisationer med Rotaryanknytning 
såsom Svensk Rotaryservice SRS, Tidningen Rotary Norden, Stiftelsen Rotary 
ungdomsutbyte osv. 
 
Styrelse och viktiga beslut 
 
Styrelsen har under verksamhetsåret 2019 – 2020 bestått av  

- Guvernör Jerry Brattåsen, Alingsås – Nolhaga Rotaryklubb  
- Distriktssekreterare Jeanette Gynning – Lerum Aspen Rotaryklubb 
- Distriktsskattmästare Mikael Burman – Lerum Aspen Rotaryklubb.  

 
Styrelsen har under året avhållit 3 protokollförda styrelsemöten. 

- Styrelsen beslöt att medverka i ledarutbildning för Rotaract och 
potentiella Rotaractmedlemmar, genom ett ekonomiskt bidrag på 10 000 
kr.  
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- Dessutom beslöts att godkänna en ny förvaltningsplan för bidragsmedel 
inom D2360 – TRF.  

 
- Med anledning av den världsomfattande pandemin Covid – 19 beslöts om 

flyttning av RLI-modul 3 och Distriktsgolfen.  
 

- Ett annat viktigt beslut var att samla arkivhandlingar för Distrikt 2360 och 
dess föregångare Distrikt 136 och 236 i Föreningsarkivet i Borås.  
 

- Beslut togs också om att tidigare avsatta ändamålsspecificerade 
ekonomiska medel flyttas till, Eget kapital, men med fortsatt fokus på 
medlemsutveckling.  

 
Distriktsrådet 
 
Distriktsrådet har under året genomfört fem protokollförda möten, varav 2 
möten såsom webbmöten, det senare med anledning av effekterna av pandemin 
Covid – 19. 
 
I rådet tas inga beslut, utan detsamma är forum för 
information/samordning/redovisning och utveckling av verksamhetens 
beståndsdelar. 
 
Rådets funktioner och ledamöter 
 
Distriktsguvernör  Jerry Brattåsen Alingsås – Nolhaga RK 
Distriktssekreterare  Jeanette Gynning Lerum – Aspen RK 
Distriktsskattmästare  Mikael Burman Lerum – Aspen RK 
 
Föregående Distriktsguvernör IPDG Christer Liljenberg Lerum – Aspen RK 
Inkommande Distriktsguvernör DGE Ulla-Britt Andreasson Landvetter – Råda RK 

Nominerad Distriktguvernör DGN Lena Liljenhed Ekman Göteborg City RK 
DGNN   Thomas Olsson Göteborg-Örgryte 
 
Assisterande Guvernör Reg 1 Conny Leinstedt Lerum RK 
Assisterande Guvernör Reg 2 Per Frykner Trollhättan RK 
Assisterande Guvernör Reg 3 Kadir Meral Kungälv RK 
 
Assisterande Guvernör Reg 4 Iréne Josfsson Göteborg RK 
Assisterande Guvernör Reg 5 Anette Johansson Alingsås RK 
Assisterande Guvernör Reg 6 Marie-Louise Simann Kungsbacka-City RK 
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PR/Info-ansvarig  Lena Liljenhed Ekman Göteborg City RK  
Ordf i TRF-kommittén (1/7-30/11) Henrik Frössling Lerum-Aspen RK 
  (1/12-30/6) Hans Johansson Majorna-Göteborg RK 
 
Ordf RU-kommittén o 
Kontaktperson Ungdomsutbyte  Eva Persson Alingsås Nolhaga RK 
Ordf Finanskommittén  Margareta Carlsson Lundin Gbg-Älvstranden RK 
Medlemsutveckling  Leif Jonsson            Gbg-Marieholm RK 
 
Kontaktperson RFE  Eric Nilsson Göteborg-Örgryte RK 
Kontaktperson Rotaract Emmy Hall  Gbg PoseidonRotaract 
Kontaktperson Rotary Doctors Britt Lindau Gbg-Kronhuset RK 
Lagrådsrepresentant Ulf Andersson Gbg-Kronhuset RK 
IT-samordnare  Christer Wecke Göteborg-Frölunda RK 
IT-samordnare  Ulf Andersson Gbg-Kronhuset RK 
Webmaster  Jeanette Gynning Lerum-Aspen RK 
 
 
Regionindelning 
 
Under verksamhetsåret 2019/2020 var det 59 aktiva Rotaryklubbar inom 
distriktet (numerärt ingen förändring) vilket indelats i sex regioner, samordnade 
av var sin Assisterande Guvernör enligt följande: 
 
Region 1 består av Bengtsfors, Kungshamn, Mellerud, Munkedal, Strömstad, 
Säffle, Tanum, Åmål, Åmål Tuppen Rotaryklubbar.  
Assisterande Guvernör, Conny Leinstedt, Lerum RK 
 
Region 2 består av Ale, Ljungskile, Orust, Trollhättan, Vänersborg, Vänersborg 
Aurora, Uddevalla Byfjorden, Uddevalla Skansens Rotaryklubbar. 
Assisterande Guvernör, Per Frykner, Trollhättan RK 
 
Region 3 består av Göteborg-Angered, Göteborg-Säve, Göteborg-Vinga, 
Göteborg-Älvstranden, Kungälv, Kungälv-Marstrand, Lerum, Lerum-Aspen, 
Partille, Stenungsund Rotaryklubbar.  
Assisterande Guvernör Kadir Meral, Kungälv RK. 
 
Region 4 består av Göteborg, Göteborg-City, Göteborg-Frölunda, Göteborg-
Gamlestaden, Göteborg-Hovås, Göteborg-Kronhuset, Göteborg-Kungsporten, 
Göteborg-Lindholmen, Göteborg-Långedrag, Göteborg-Marieholm, Göteborg-
Poseidon, Göteborg-Örgryte, Majorna-Göteborg, Öckeröarna Rotaryklubbar. 
Assisterande Guvernör, Iréne Johansson, Göteborg RK 
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Region 5 består av Alingsås, Alingsås-Nolhaga, Borås, Borås-Viskan, Borås Östra, 
Kind, Mark, Mark-Kinnaborg, Ulricehamn, Vårgårda-Herrljunga Rotaryklubbar.  
Assisterande Guvernör, Anette Johansson, Alingsås RK. 
 
Region 6 består av Kungsbacka City, Kungsbacka-Särö, Landvetter-Råda, 
Mölndal, Mölndal-Kållered, Varberg, Varberg-Bocksten, Varberg- Getakärr 
Rotaryklubbar.  
Assisterande Guvernör, Marie-Louise Simann, Kungsbacka City RK. 
 
 
Verksamhetsåret 2019 – 2020 går till historien som ett världsunikt Rotaryår. 
 
I början av 2019 hackades kommunikationsplattformen Club Admin av 
illasinnade krafter. Detta innebar svårigheter för såväl klubbarna som för 
distriktsorganisationen. Inte minst avseende utskick av inbjudningar till PETS och 
utbildningarna, webbsidorna samt kommunikationen mellan distriktet och 
klubbarna. 
 
Under verksamhetsårets sista tertial spreds Covid-19 Pandemin över hela 
världen. Densamma kan jämföras med Spanska sjukan 1918-1920 som skördade 
mångas liv. Våren 2020 stängdes många länder ned helt, resandet upphörde och 
verksamheter inskränktes. Rotarys roll blev än viktigare bland annat genom att 
hjälpa, men också skydda, medlemmar och människor över hela världen från 
smitta och ensamhet. I många fall under svåra förhållanden. Vikten av att hålla 
en fysisk distans men att bibehålla och utveckla möjligheter för social kontakt 
blev extra påtaglig. Hela Rotarys verksamhet påverkades, lokala fysiska 
klubbmöten blev till stor del digitala möten eller utomhus-möten. Rotary 
Internationals Convention på Hawaii ställdes in helt. Ett digitalt Convention 
skapades istället. Detta var första gången i Rotarys 115 åriga historia som den 
fysiska mötesplatsen RI Convention ställdes in. 
 
 
Problem skapar också möjligheter. 
Men som ofta tidigare så skapar problem också möjligheter. För Rotarys 
medlemmar ökade kunskapen och användandet av digitala mötesplatser, 
webbsändningar, digitala utbildningar mm. markant på relativt kort tid. Redan 
efter någon månad hade former för hybridmöten sett dagens ljus. Allt fler 
klubbar fann formerna för att behålla kontakten med och mellan medlemmarna. 
Distriktet engagerade sig genom att Guvernören tillsammans med AG ordnade 
digitala Regionmöten för presidenterna. Därmed tränades tekniken i att hålla 
digitala möten. Medlemmar som i företag eller skolor hade erfarenheter, delade 
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med sig och man lärde av varandra. Detta har fortsatt att utvecklas och kommer 
förfinas kontinuerligt. När samhället sakta men säkert kommer tillbaka till sitt 
nya ”normalläge” kommer Rotary sannolikt att vara väl rustat. Ett batteri av nya 
mötesformer typ Hybridmöten, Walk and talkmöten, trädgårdsmöten m.fl. såg 
dagens ljus. Många medlemmar i klubbarna med användbara specialkunskaper 
klev också fram och visade gott ledarskap, åter andra fann på innovationer till 
nytta för många medmänniskor. Flera utbildningar i att skapa och leda digitala 
möten arrangeras, vilket också tränades i praktiken. Vissa klubbar upplevde 
dessutom ett uppsving i antalet deltagare, när det blev möjligt att välja mellan 
fysisk eller digital närvaro.  
 
Revision av Ungdomsverksamheten - Rotary International. 
 
Hösten 2019 började med ett brev från Rotary International, med budskapet att 
man valt ut vårt distrikt för Revision av Ungdomsverksamheten. Detta innebar 
ett intressant men omfattande merarbete för Distriktets ledning och inte minst 
ordförande i Ungdomskommittén. När verksamhetsåret var slut var 
ungdomsverksamheten godkänd med uppdaterade färdigställda styrdokument, 
inkl. utbildning för berörda funktionärer. 
Därmed blev vårt distrikt också ett föredöme för övriga Svenska Distrikt i hur 
man bör utveckla dokumentation och arbetssätt. 
 

 
 
Bodil & Jerry Brattåsen, D2360      Mark & Gay Maloney, Rotary International 
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Nyheter och traditionella medlemsaktiviteter under Rotaryåret 2019 - 2020 
 
PETS genomfördes 2 mars 2019 i Hjälmareds folkhögskola utanför Alingsås. 
Förutom utbildningar för Presidenter, Sekreterare och Skattmästare erbjöds 
också utbildning för klubbfunktionärer inom TRF, RU, IT/Web, 
PR/Marknadsföring och Medlemsutveckling/RFE. Då Club Admin i januari genom 
ett fientligt angrepp hackats, så nådde inte inbjudningar och påminnelser ut i 
planerad omfattning. Vilket påverkade deltagarantalet negativt. Totalt deltog 
124 Rotarianer och Rotaractare i utbildningsdagen. 
 

     
 
Guvernörsskifte den 29 juni i strålande solsken i Hjälmareds folkhögskola, 
Alingsås med 60 deltagare. Skiftet innebar ett steg framåt i Guvernörskedjan så 
att IPDG Christer Liljenberg lämnade över Guvernörskedjan till DG Jerry 
Brattåsen. Denne lämnade DGE-nålen vidare till Ulla-Britt Andreasson, som 
likaledes lämnade DGN-nålen till Lena Liljenhed Ekman. Dessa fyra leder 
distriktet var sitt år 2018 – 2022.  
 

      
 
Klubbesök. Distriktets 59 Rotaryklubbar och en Rotaractklubb besöktes under 
hösten av Guvernören tillsammans med respektive AG, vilket är ett intressant 
och värdefullt uppdrag. I år deltog sammanlagt 1023 Rotary-
/Rotaractmedlemmar i mötena. Det blev många intressanta samtal, utbyten av 
tankar och idéer, samt förslag på förbättringar. Varje klubbesök kombinerades 
med en timmes möte med klubbens styrelse, detta för att diskutera mål och 
möjligheter, men också sådant som behöver förbättras med eventuellt med 
operativt stöd från distriktet.  
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Utökat samarbete mellan Rotary och Rotaract. 
Rotary Internationals President Mark Maloney kungjorde på Assembly i januari 
2019 att Rotaract är en viktig del för Rotary och uppmanade till större 
samverkan. Han hade också bjudit in klubbpresidenter inom Rotaract att anmäla 
intresse för deltagande i Assembly, varefter ett antal valdes ut att delta. 
President Linnea Liljenblad Rotaract Posidon, Göteborg var en av dem som 
välkomnades på Assembly i San Diego.  
 
 
Distriktskonferensen arrangerades med Trollhättan RK som operativt 
sammanhållande och hölls i Högskolans lokaler. Arrangemanget genomsyrades 
av nytänkande, gemyt och proffsigt genomförande. 
  
Nytt för året var House of Friendship där klubb- och distriktsprojekt visades upp 
och diskuterades. Deltagarna gavs också möjlighet att över en kopp kaffe 
samtala, byta tankar och diskutera idéer. Många var de som lyfte fram och 
diskuterade viktiga händelser och projekt från klubbarna i Distrikt 2360.  
I presentationsmontrarna fanns Rotary Foundation, Vattenprojekt i Kenya, End 
Polio Now, Rotary Ungdom med Rotex, Medlemsutveckling, Marknadsföring, 
Rotary Freindship Exchange, Båtmässan, Rotary Leadership (RLI), Rotary Doctors, 
Läkarbanken, Shelterbox för att nämna några. 
 
 
Rotaract Poseidon visade på en meny av möjligheter för ungdomar och bjöd in 
presumtiva medlemmar, men också föräldrar och andra vuxna för att sprida 
kännedom om nyttan av medlemskap i Rotaract. De gavs också exempel på hur 
Rotary kan samverka med Rotaract, detta genom att överföra erfarenheter och 
kunskaper genom mentorskap till unga vuxna yrkesverksamma. Mentorskap 
stärker båda parter och är välkomna bidrag till utvecklingen av ungdomar och 
samhället. Under distriktskonferensen medverkade 173 deltagare, i kvällens 
middag 87 Rotarianer, medan Rotaract samlade ett 20-tal ungdomar på annan 
plats i Trollhättan.   
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Distriktet 2360s årsmöte, samlade 55 deltagare som bjöd på de normala 
årsmötesförhandlingarna, men också möjligheter att mötas och utveckla 
kunskaperna om Rotary och Distriktet.  
Förutom redogörelser för verksamheten 2018 - 2019 genomfördes val till 
kommande funktionärsposter. Årsmötet beslöt att bevilja föregående 
DistriktsGuvernör Christer Liljenberg och styrelsen ansvarsfrihet.  
Dessutom presenterade Guvernör Jerry Brattåsen utdrag ur pågående 
verksamhet samt att DGE Ulla-Britt Andreasson, DGN Lena Liljenhed Ekman och 
nyvalde DGNN Thomas Olsson gjorde korta presentationer av sig själva och 
planeringen för framtiden. 
 
Rotary på Båtmässan - en del av Rotarys marknadsföring. Nyhet 
Efter flera år med bokmässan var det dags att pröva något nytt. Valet föll på 
Båtmässan, för att marknadsföra Rotarys möjligheter och budskap. Detta genom 
att göra det vi är bra på d.v.s. det personliga mötet. Över 150 klubbmedlemmar 
deltog i montern under de 9 dagarna mässan varade. Mässan var till för hela 
familjen, precis som båtarna, både för de som inte vet vilken glädje man kan ha 
av Rotary. Men också en mötesplats för Rotarianer från när och fjärran. Inte 
minst yrkesverksamma Rotarianer med båtintresse. Dessutom var olika klubbar 
ansvariga för respektive mässdag, vilka byggde på separata teman och 
fokusområden. Måndagen var Rotarydagen med flaggning utanför Svenska 
Mässan, men också en speciell Rotarylunch med över 100 anmälda deltagare. 
Planen är ett treårigt deltagande med årlig utvärdering, detta för att jämföra 
över treårsperiod och hinna etablera Rotary i målgruppen, frilufts och 
båtintresserade mässbesökare. 
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PDG-lunch 
Årligen bjuder Distriktsguvernören in Past Distrikt Guvernor (PDG) till en 
uppskattad lunch med information om verksamheten så även 2019 - 2020. I år 
bjöds 30 PDG in. Men p.g.a. Covid-19 och effekterna av densamma så flyttades 
arrangemanget till i september i Gräfsnäs Slottscafé. Då merparten tillhör någon 
riskgrupp var vi färre än normalt, 15 hade anmält sig att delta fysiskt med 
godkänt säkerhetsavstånd, ytterligare 4 valde att delta digitalt vilket fungerade 
så bra det går. Inledningsvis fick deltagarna en presentation om Gräfsnäs 
pampiga slottsruin, som lät uppföras under Gustav Vasa, han hämtade också en 
av sina fruar från trakten. Därefter berättade IPDG Jerry Brattåsen, DG Ulla-Britt 
Andreasson, DGE Lena Liljenhed och DGN Thomas Olsson om året som gick, 
årets som pågår och åren som kommer. PDG-gästerna lät sig väl smaka på den 
av Krögare Ulrik Lindelöv delikat tillagade maten. 
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Ny Rotaractklubb i Åmål 
 

Under våren 2020 såg Distriktets andra 
Rotaractklubb dagens ljus. Den 27 april 
konsoliderades styrelsen av unga 
initiativtagare i Åmål. Sponsorklubben Åmål 
Tuppen RK medverkade i klubbens tillkomst 
som döpts till - Åmåls Rotaractklubb Ugglan. 

Till klubbens förste president valdes Wilhelm Bodmark. Distrikt 2360 önskar 
Wilhelm och de 15-tal ungdomar som bildar klubben ett stort lycka till och 
välkommen i Rotaryfamiljen. 
 
Utbildningar 
 
District Team Training Seminar (DTTS) genomfördes i maj, då styrelsen och 
distriktsrådet (23 st) samlades för teambuilding och genomgång av rollerna 
inklusive planeringen för året. Detta skedde i OK Skogshjortarnas klubbstuga, 
Hjortgården i Alingsås. 
 
Under hösten genomfördes ”Ny i Rotary” i Uddevalla och Borås med ett 20-tal 
deltagare i var och en av dem, ytterligare en utbildning i Göteborg i april ställdes 
in p.g.a. Covid-19.  
 
Rotary Leadership Institute, RLI, Pilotutbildning, en internationell 
ledarskapsutbildning i 3 moduler, speciellt framtagen för Rotary av Rotarianer. I 
första omgången deltar 16 Rotarymedlemmar, pilotutbildningen genomförs med 
5 skickliga Rotaryledare. Även här gjorde Covid-19 sitt intåg, så modul 3 kommer 
genomföras så snart det är möjligt att träffas fysiskt och agera tillsammans, 
detta då den personliga interaktionen är avgörande för resultatet. 
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Hållbart ledarskap med unga vuxna i Rotaract 
 
På initiativ av Göteborg City och i samverkan med distriktet erbjöds Rotaract 
Poseidon en nyskapad utbildning för Rotaractmedlemmar och potentiella 
Rotaractmedlemmar. Premiär för Utbildningen i Hållbart ledarskap skedde i 
september och är på sex seminarier, med erfarna Rotarianer som utbildare. 
Utbildningen var överbokad från början och 25 ungdomar antogs till densamma. 
Rotaract deltog vidare under året i flera Rotaryarrangemang. 
 

     
 
 
 
Rapporter 
 
The Rotary Foundation (TRF), ordförande Hans Johansson  
Under hösten valde dåvarande TRF-ordförande att avsäga sig uppdraget varför 
Hans Johansson, tidigare TRF-ordförande erbjöds och bejakade att leda 
verksamheten året ut. Lämnar särskild redogörelse vid årsmötet. 
Se separat verksamhetsrapport. 
 
 
Rotary Ungdom (RU), ordförande Eva Persson   
Förutom pågående internationella utbyten så genomfördes och besvarades alla 
RI:s frågeställningar från representanterna i revisionen. Dessutom förändrade 
Covid-19 pandemin helt förutsättningarna. Då ungdomar behövde skickas hem 
respektive hämtas hem under säkra former. Planering och förberedelser inför 
kommande år avstannade också. Lämnar särskild redogörelse vid årsmötet. 
Se separat verksamhetsrapport. 
 
 
Rotary Friendship Exchange (RFE), ordförande Eric Nilsson  
Rotary Friendship Exchange (RFE) har under åren fått ett uppsving med ett flertal 
utbyten, då oftast 3 Rotarypar från distriktet lär känna varandra och planerar 
tillsammans vad man vill besöka under resan. Påföljande år kommer de 
Rotarianer man besökt i det andra landet hit och gör motsvarande möten och 
besök, med våra tidigare utresande som värdar. Under 2019 - 2020 pågick fyra 
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olika utbyten, två med distrikt 4770 i Brasilien och ett med vardera distrikt 5330 
och 5610 i USA. Dessa och likaledes planeringen av 4 nya utbyten med Indien, 
Ecuador och Canada fick omgående pausas p.g.a. Covid-19s inträde. 
 
Dessutom har under året sonderande förfrågningar sänts till Distrikt och 
Rotaryklubbar i huvudstäder i Europa, vilka har direktflyg till Göteborg, detta för 
att göra 4-dagars utbyten/helgresor, med fokus på yrkesverksamma som vill 
besöka en huvudstad och få personliga och yrkeskontakter inom Rotary. På 
grund av Covid-19 är även detta pausat. 
 
 
Finanskommittén 
Finanskommittén har under året avhållit fyra möten vari budget och 
prioriteringar diskuterats, en mycket viktig roll för Distriktsguvernören men 
också för inkommande. Finanskommittén ansvarar också för den ekonomiska 
dialogen med Rotary International. Lämnar särskild redogörelse vid årsmötet. 
Se separat rapport 
 
IC 27 (International Convention 2027) 
Beslut togs på Distriktskonferensen 2019 att distriktet ska lämna in en 
intresseanmälan i juli 2020. Så har skett och svar på om D2360 får gå vidare 
förväntas under hösten 2020. Arbetsgruppen bestående av Ulf Birath, Göteborg 
Angered RK, Anna-Carin Dettner, Göteborg-Majorna RK och Carl-Wilhelm 
Stenhammar, Göteborg RK, vilka planerar och tar kontakter för att så snart de 
förväntat positiva svaret kommer från Rotary International, verkställa planerna. 
Ett antal offentliga och privata aktörer är redan vidtalade och redo att agera så 
snart ett positivt beslut kommer. 
 
Distriktsanknutna Organisationer  
 
Svensk Rotary Service (SRS), www.rotary.se 
Stiftelsen Rotary ungdomsutbyte, www.rotarystudent.se 
Rotarys Läkarbank/Rotary Doctors Sweden, www.rotarydoctors.se 
Rotary Hjälper, www.rotaryhjälper.se 
 
Organisation som har klubbar eller enskilda Rotarianer som medlemmar 
Shelterbox Sweden, http://Shelterboxsweden.org 
 
Organisation med relation till Rotary 
Svenska Rotarianers Fond för internationellt utvecklingsarbete, U-fonden. 
www.rotary.se/u-fonden/ 
 

http://www.rotary.se/
http://www.rotarystudent.se/
http://www.rotarydoctors.se/
http://www.rotaryhjälper.se/
http://shelterboxsweden.org/
http://www.rotary.se/u-fonden/
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Klubbjubileum: Säffle Rotaryklubb 75-årsjubilerande  
 

     
 
Den 15 februari 2020 firade Säffle Rotaryklubb sitt 75 års-jubileum. Klubben 
bildades 1944 och har idag 42 medlemmar. Det var en trevlig kväll med flera tal 
när ett 30-tal medlemmar med respektive mötte upp. President Jerry Olsson och 
några av medlemmarna berättade om klubbens anrika historia.  
 
Information  
 
Guvernörens månadsbrev har gått ut med 13 st utskick under året till samtliga 
medlemmar i distriktet. Syftet med brevet är att kommunicera viktig information 
till medlemmarna, men också bjuda in till dialog. Medlemmarna är Rotarys 
viktigaste tillgång, för utan medlemmar finns inte Rotary.  
Det speciella med verksamhetsåret var att sprida information om hur vi hanterar 
Covid-19 med hjälp av våra kärnvärden och aktiviteter. 
 
Guvernörens brev till Presidenterna, totalt 3 st berörde specifik information 
som Presidenten, klubbens ledare behöver känna till för att leda klubben. Men 
också information från Rotary International och President Mark Meloney.  
Naturligtvis också vikten av hur vi hanterar världspandemin Covid-19, för att 
underlätta för medlemmar och medmänniskor. 
 
Guvernören tillsammans med Assisterande Guvernörer har i varje Region 
erbjudit 2 extrainsatta digitala möten. Detta med syfte att hantera och 
minimera effekterna av pandemin Covid-19. Syftet med mötena var också att 
sprida och diskutera hur klubbarna kan ersätta de fysiska klubbmötena med 
digitala möten, Walk and talkmöten, hybridmöten osv. Men också för att 
informera om och träna på den digitala mötestekniken och visa på goda 
exempel. 
 
Det gemensamma målet med dessa kommunikationsvägar är att hålla ledare och 
medlemmar välinformerade, inbjuda till dialog, byta åsikter, erfarenheter och 
informera om olika mötesvägar, samt träna den digitala mötestekniken. 
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Det regionala klubbarbetet sett med Assisterande Guvernörernas ögon. 
 
Region 1  
 

Assisterande guvernör har tillsammans med guvernören besökt alla regionens 
klubbar förutom Lysekil och det var som vanligt väldigt trevligt att återse dem 
alla. Livet i klubbarna ser fortsatt ut att rulla på utan några större förändringar, i 
medlemsantal. I viss mån tycks klubblivet återspegla det samhälle som de är en 
del av och klubbutvecklingen verkar därför vara något samhällsberoende pga. av 
det arbets- och företagsklimat som råder på respektive ort.  
 
Ett avbräck för oss i år har givetvis varit Covid-19-pandemin, som har förändrat 
klubbmötena högst radikalt, allt ifrån fysiska möten utomhus till digitala möten 
eller hybridmöten eller inställda möten.  
 
Vi har i år lyckats få till två regionträffar digitalt med representanter från vissa av 
regionens klubbar och det ser ut att kunna rent allmänt vara en positivare 
lösning än att försöka få ihop fysiska möten, då det av praktiska skäl, på grund av 
det geografiskt vidsträckta område som Region 1 utgör är lättare att komma i 
kontakt med flertalet klubbar samtidigt. Till ytan utgör ju Region 1 i runda 
slängar hälften av hela distriktets yta. Så detta är kanske den bästa lösningen 
även framgent efter att Covid-19 plågat oss färdigt. 
 
AG Conny Leinstedt, Lerum RK   
 
  

Region 2  
har under verksamhetsåret haft ordinarie Presidentmöten under oktober och 
mars, värd för mötena i oktober var Ljungskile RK och mars Orust RK. Det råder 
en god samarbetsvilja mellan klubbarna i regionen där erfarenheter utbyts, 
samverkan sker och man har även ett gemensamt projekt – Rent vatten i Kenya. 
Under oktober månad arrangerades även distriktskonferensen i Trollhättan. 
Utöver Presidentmötena har även digitala utbildningsmöten arrangerats med 
anledning av Corona, där flertalet av klubbarna genomfört såväl styrelsemöten 
som klubbmöten digitalt. Under maj månad genomfördes även ett digitalt möte 
för klubbarnas sekreterare. Under juni månad arrangerades två stycken digitala 
möten i regionen på initiativ av vår Guvernör för att förstå och vägleda 
klubbarna i Coronatider.  

 
AG Per Frykner – Trollhättan RK 
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Region 3  
Som nytillträdd AG var det ett sannerligen lärorikt verksamhetsår för mig. Då jag 
inte hade förkunskaper om klubbarna i region 3 blev klubbesöken i sällskap med 
Guvernören mycket viktiga. Mötena med styrelsen och klubbmedlemmarna 
gjorde att jag fick inblick och en del underlag om hur klubbarna mår och var de 
befinner sig i utvecklingen. 
  
Utöver guvernörsbesöken hade jag även andra träffar med klubbarnas 
presidenter och inkommande presidenter. Vi hade ett möte i Kungälv i 
november 2019 där deltagarna delade erfarenheter och tips till varandra kring 
frågor som medlemsrekrytering, lokala projekt, att synas i samhället och 
klubbarnas framtidsplaner utmaningar samt möjligheter. Tanken var att vi skulle 
ha ett liknande möte även under våren 2020, men som bekant blev vi hindrade 
av Covid-19 och istället genomfördes träffen via webben, dock med samma goda 
kvalité. 
  
Innan verksamhetsåret tog slut hade vi möjlighet att ha ytterligare ett 
webbmöte med presidenter och inkommande presidenter där även guvernören 
samt IT-ansvarige från distriktet deltog. Mötet gick ut på att bibehålla 
klubbaktiviteten så gott det går i kombination med fysiska och digitala möten så 
länge de nuvarande restriktioner från Folkhälsomyndigheten råder. För att citera 
vår guvernör Jerry Brattåsen: vi kan ha fysisk distansering om det krävs, men inte 
social distansering. 
  
Parallellt med detta arbete deltog jag som AG i en del möten och arbeten som 
berörde arbetet för nästkommande guvernör och dennes verksamhetsår. 
Summa summarum: Ett trevligt och lärorikt verksamhetsår med mycket jobb. 
 
AG Kadir Meral – Kungälv RK 
 
Region 4  
Rotaryåret i region 4 har präglats av stor entusiasm från klubbarna. Det finns en 
vilja att utvecklas, att finna vägar att rekrytera nya medlemmar och att mötas 
mer över klubbgränserna. 
En arbetsgrupp på 9 personer har bildats, som en förlängning på G20 projektet, 
med arbetsnamnet Utveckling Rotary Göteborg. 
Att finna marknadsföring med en gemensam handlingsplan.  
Hur skall vi synas bättre? 
AG har haft möte med presidenter och inkommande vid tre tillfällen. 
Tack alla för ert engagemang och alla givande samtal. 
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Som avgående AG vill vi jag uppmuntra till att medlemmar engagerar sig i 
distriktet. Kontakter man får i klubbarna är personligen mycket givande, och 
även för kommande arbete i den egna klubben. Regionalt Presidentmöte. 
 
AG Iréne Josefsson - Göteborgs Rotaryklubb          
 
Region 5  
Jag har ägnat mitt första AG-år till att lära känna mina klubbar. 
Jag har varit på DG/AG besök i samtliga klubbar under året, sedan har jag varit 
middagsgäst i 8 av mina 10 klubbar. 
Och så fick jag till min glädje vara med på 5 styrelsemöten. 
Att som AG vara med på styrelsemöte var den bästa lärdomen. Där känner man 
klubben. På middagsmöte som gäst, där känner man atmosfären bland 
medlemmar. 
   
AG Anette Johansson – Alingsås RK.      
 
 
Region 6  
Det har varit ett bra år i region 6. Ur min synvinkel ett av mina bästa AG år. Jag 
har känt ett nära och bra samarbete både mellan klubbarna och med mig som 
AG. 
Vi hade ett första fysiskt möte i Kungsbacka i oktober. Deltog gjorde 
presidenterna i klubbarna och det var bra uppslutning. Jag hade bett dem att 
tänka på 2 frågor, nämligen vad är jag stolt över med vår klubb och en sak som 
man skulle vilja ha hjälp med att diskutera. Det blev ett väldigt positivt och öppet 
möte. Det kändes att man fann varandra med en gång och verkligen vågade på 
ett öppet sätt ta hjälp av varandra. I slutet bad man om att få träffas igen. 
Lennart Melin Landvetter Råda bjöd in oss för ett nytt möte i Mölnlycke. Vi 
träffades 12 februari och samtalet fortsatte i samma anda-positivt och öppet. 
Sedan slog Covid-19 viruset ner och vi hade 2 digitala möten under sista 
kvartalet på året, nämligen 5 maj och 2 juni. Fokus på dessa möten har ju varit 
att hjälpa klubbarna att bli digitala och att hålla kontakten med alla medlemmar. 
Jag har varit imponerad över hur väl alla klubbarna har anpassat sig till den nya 
världen. Alla har haft digitala klubbmöten och styrelsemöten.  
 
AG Marie-Louise Simann – Kungsbacka City RK   
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Utmärkelser  
 
Paul Harris Fellow PHF 
 
PHF utmärkelsen är ett sätt att uppmärksamma 
Rotarianer såväl som andra personer i samhället, vilka 
utmärkt sig genom att göra de där extra och utöver de 
man normalt förväntas göra. Samtliga har under ett 
flertal år aktivt medverkat i distriktets utveckling. Utifrån 
Rotarys värdegrund och med fyrfrågeprovet som bas.  

 
Följande har tilldelats Distriktets PHF-utmärkelse: 
 
Eva Persson, Alingsås-Nolhaga RK får utmärkelsen för sitt ledarskap och arbete 
med ungdomar såsom ordförande och kontaktperson i Rotary Ungdom. Men 
också för att ha organiserat och drivit arbetet under den Revision som gjordes av 
Rotary International under året. Samt genom utbildning och mentorskap 
utveckla andra i sin omgivning under många år.  
 
Ulf Andersson, Göteborg-Kronhuset RK får utmärkelsen för det ledarskap, 
energi och engagemang i rollerna som Distriktets lagrådsrepresentant, 
utveckling och utbildning av Rotarianer i IT-, digitala verktyg och möteskunskap 
genom GTM (Go To Meeting) och Zoom. Men också för att vara webbmaster i 
(Svensk Rotary Service) SRS, samt den verksamhetsutredning han på uppdrag 
tagit fram i utvecklingen av SRS.  
 
Irené Josefsson, Göteborgs RK får utmärkelsen då hon under åren som 
Assisterande Guvernör i Region 4, på ett initiativrikt sätt varit till stor hjälp för 
klubbarna. Men också i arbetat med Regional samverkan. Region 4 är den 
numerärt största i Distriktet, men också den där förändringar sker snabbast.  
 
Per Frykner, Trollhättan RK får utmärkelsen i sin egenskap av Assisterande 
Guvernör i Region 2, där han visat god ledarförmåga och sammantaget varit 
drivande i flera större insatser. Exempelvis nyskapande i utbildningar av 
Presidenter och andra funktionärer inom den digitala mötestekniken. Han 
medverkar även i andra utbildningar för hela distriktet typ Rotary Leadership 
Institute, RLI. 
  
Marie-Louise Simann, Kungsbacka City RK får utmärkelsen då hon under åren 
som Assisterande Guvernör i Region 6, visat gott ledarskap. Tagit initiativ till fler 
utvecklingsaktiviteter. Samt genom stöd och entusiasm medverkat till ökat 
samarbete mellan klubbarna.  
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Eric Nilsson, Göteborg – Örgryte RK får utmärkelsen för att han under tiden som 
ordförande och kontaktperson i RFE-kommittén (Rotary Friendship Exchange), 
har förnyat och utvecklat utbytesverksamheten. Men också för att kontakten 
med nya utbytesdistrikt och länder har möjliggjorts. Även om inte de s.k. 
kortresorna till Europas huvudstäder, med direktförbindelse med Göteborg ännu 
blivit av, så finns en god grund att lyckas framöver. Dessutom har informationen 
till distriktets medlemmar utvecklats.  
 
Ytterligare tre PHF kommer att delas ut, om möjligt i samband med 
Distriktskonferensen, till de som lett sina klubbar till störst ökning av antalet 
medlemmar, ökad kvinnlig andel och föryngring i klubben. Enligt de regler som 
angetts i samtliga månadsbrev. Vilka detta blir offentliggörs i samband med 
utdelningen. 
 
Certifikat Rotary Recipients 
Lerum Aspen Rotaryklubb får Rotarys hedersomnämnande 2019 – 2020, samt 
en utmärkelse från RI Presidenten Mark Maloney och ett certifikat.  
(som enda klubb i distriktet har man uppfyllt kriterierna och rapporterat in 
måluppfyllelserna via onlineverktyg i Rotary Club Central). 
Grattis – bra jobbat. 
  
 
 
 

Övrigt om Covid – 19 och dess påverkan på klubbarna och distriktet 
 
Från vecka 10 så infördes mötesrestriktioner med omfattande 
mötesbegränsningar i Sverige.  

- Stora delar av det normala livet begränsades för alla i Sverige och i världen 
i övrigt.  

- För distriktets klubbar innebar det att stora delar av den fysiska 
mötesverksamheten starkt begränsades eller upphörde.  

- Alla i riskgrupperna uppmanades hålla sig hemma.  
- Skolorna med elever på gymnasienivå och uppåt gick över till digital 

undervisning 
- Många Rotaryklubbar ställde in verksamheten och försökte hålla 

kontakten via mail, sms, telefon osv. 
- Några klubbar startade hybridmöten där några få medlemmar deltog 

fysiskt med övriga kopplades upp via zoom 
- Allt fler arbetade hemifrån m.h.a datorer 
- Några klubbar höll möten utomhus, i uterestauranger eller på altaner vid 

tjänlig väderlek 
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- Många Rotarianer flyttade ut till sina sommarstugor 
- Några klubbar skapade ”Walk and talk”-möten, d.v.s. man gick 2-3 

medlemmar tillsammans på en förutbestämd väg och ett givet tema, efter 
ett tag skiftade man deltagare, allt på behörigt avstånd från varandra 

- DG och AG bjöd in presidenterna Regionsvis för att lära ut den digitala 
mötestekniken m.h.a. Zoom eller GTM. 

- I klubbar som har medlemmar med erfarenhet av digitala möten från sina 
arbetsplatser började klubbmötena så sakteliga fungera igen 

- Allt för många klubbar saknade möjligheten och förmågan att genomföra 
digitala möten 

 
Från Distriktsledningen tog man tidigt del av de råd och direktiv som kom från 
Rotary International och Folkhälsomyndigheten.  
Detsamma kommunicerades till medlemmarna via Guvernörsbrev, 
Presidentbrev, AG-möten och Regionala Digitala Presidentmöten.  
Dessutom var det flera sakkunniga medlemmar som tog flera steg framåt och 
medverkade till att informationen kom ut på rätt sätt.  
 
Inställda och flyttade arrangemang 

- Modul 3 i RLI (Rotary Leadership Institute) flyttades först till september 
sedan till mars 2021 

- Distriktsgolfen flyttades till september men regelverket gjorde att årets 
upplaga fick ställas in 

- Nationella ”Gästveckan” i april för medlemsvärvning fick ställas in 
- Styrelsemöten, Distriktsråd, Finanskommittémöten med flera 

genomfördes digitalt eller i vissa fall som hybridmöten 
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Kommentar till Årsredovisning och bokslut 
 
Not 2: Skillnaden mellan budget för året och intäkter respektive kostnader beror 
av variationer i medlemsantalet i distriktet. Då vi ser ett sjunkande antal 
medlemmar så minskar intäkterna från medlemmarna men också från Rotary 
International i motsvarande omfattning. 
 
Då Distriktet behöver vara offensiva i handling så var vi Guvernörer överens om 
att Båtmässan är en satsning över tre år, med årlig utvärdering och en mer 
omfattande utvärdering efter det tredje året. Då kan justeringar göras årsvis för 
att nå målen: Ökad kännedom om vad Rotary står för och vilken nytta 
potentiella yrkesverksamma medlemmar har av nätverket, 
utbildningsmöjligheter för medlemmen men också för familjemedlemmarna osv. 
Samt känslan av tillhörighet och stolthet över en organisation som syns, gör gott 
och ger valuta tillbaka för medlemsavgiften. Därför gjordes grundplaneringen 
över tre år vilket också påverkar kostnader och arbetsinsatser.  
 
Årsredovisning och Revisionsberättelse, se separat bilaga 
  
 
 
Undertecknande försäkrar härmed att verksamhetsberättelsen har upprättats i 
enlighet med god sed och att lämnade uppgifter stämmer med faktiska 
förhållanden. 
 
Alingsås 2020 – 09 – 20 
 
 
Jerry Brattåsen 
Distriktsguvernör 2019 – 2020 
 
 
 
Jeanette Gynning 
Distriktssekreterare 2019 – 2020 
 
 
 
Mikael Burman 
Distriktsskattmästare 2019 - 2020 
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